

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR	JUMLAH ( RM )
	<p><b><i>Kuantiti bagi kerja-kerja berikut adalah sementara (Provisional Quantity), bayaran akan dibuat berdasarkan kepada kuantiti dan kadar sebenar di tapak yang dikira semula setelah kerja siap.</i></b></p> <p><b><u>JOGGING TRACK DI TAMAN MAWAR (TK 5/27), TAMAN KINRARA PUCHONG</u></b></p> <p><b><u>Kerja Menaiktaraf Lantai Jogging Track Sediada</u></b></p>				
A	Kerja-kerja mengali tanah daripada Ground Level pada kedalaman tidak melebihi 1.00 meter menggunakan jentera termasuk mengali tanah, membuka, membuang membersihkan dan membawa keluar akar-akar pokok, batu-batu interlocking sediada dan lain-lain termasuk membawa keluar sisa korekan keluar dari tapak bina (melebihi 5km) dan lain-lain kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakilnya.	m3	55		
B	Kerja-kerja membekal dan memasang acuan konkrit muka sisi (formwork) secara menegak dengan ketinggian 100mm untuk membina slab termasuk kemas dan lain-lain kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakilnya.	m2	549		
C	Kerja-kerja membekal, menghampar dan memadat 150mm tebal batu baur hancur atau bahan dasar jalan (road base) lain yang setara dan diluluskan, dimampatkan seperti yang ditentukan dan lain-lain kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakilnya.	m2	549		
D	Kerja-kerja membekal, menghampar dan memasang Kepingan jejaring A6 atau tetulang keluli dikimpal berbentuk jejaring 200mm x 200mm, beratnya 2.22kg setiap meter persegi. Sambungan dan pertindihan kemas (pengukuran tepat dan tiada peruntukan untuk pertindihan) dan lain-lain kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakilnya.	m2	549		
E	KONKRIT SIAP BANCUH (READY MIX CONCRETE) Kerja-kerja membekal, menghampar dan memadat konkrit siap bancuh Gred 20, nisbah bancuhan 1:2:4(20mm batu-baur) termasuk jentera bersesuaian dan lain-lain kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakilnya.	m3	55		
F	Kerja-kerja melepakan permukaan dengan simen SIKA floor berwarna merah/oren atau setaraf dan kemas concrete imprint sehingga sempurna dan lain-lain kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakilnya.	m2	549		
G	Kerja-kerja membekal, menghampar dan memadat timbusan yang diperolehi dari luar tapak bina dan lain-lain kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakilnya.	m3	108		
H	Kerja-kerja membekal, menghampar dan memadat rumput secara rapat-rapat (Close Turfing) dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakilnya.	m2	180		
<b>JUMLAH DIBAWA KE HRINGKASAN SEBUT HARGA</b>					

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR	JUMLAH ( RM )
	<p><b>Kuantiti bagi kerja-kerja berikut adalah sementara (Provisional Quantity), bayaran akan dibuat berdasarkan kepada kuantiti dan kadar sebenar di tapak yang dikira semula setelah kerja siap.</b></p> <p><b><u>Kerja-Kerja Subsoil Drainage (Elak Air Bertakung Di Dalam Kawasan Taman)</u></b></p>				
A	Kerja-kerja mengali tanah ke paras (dengan jentera) dan lain-lain kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakilnya.	m3	47		
B	Kerja-kerja membekal dan menghampar 50mm tebal pasir sebagai subgred dan dimampatkan dan lain-lain kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakilnya.	m2	7		
C	Kerja-kerja membekal dan memadatkan ( <i>Hardcore</i> ) batu baur dengan jentera setebal 225mm (lapisan atas dan bawah <i>subsoil drainage</i> ) dan lain-lain kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakilnya.	m2	7		
D	Kerja-kerja bekal dan pasang 150mm Ø <i>subsoil drainage</i> (dibawah jogging track dan laluan ke longkang utama) termasuk kerja menanam dan segala peralatan berkaitan dan lain-lain kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakilnya.	m	130		
E	Kerja-kerja membekal, menghampar dan memadat timbunan yang diperolehi dari luar tapak bina dan lain-lain kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakilnya.	m3	23		
F	Kerja-kerja membekal, menghampar dan memadat rumput secara rapat-rapat ( <i>Close Turfing</i> ) dan lain-lain kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakilnya.	m2	78		
<b>JUMLAH DIBAWA KE RINGKASAN SEBUTHARGA (RM)</b>					

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR	JUMLAH ( RM )
A	<p><b><u>KERJA-KERJA AKHIRAN</u></b></p> <p>Kerja-kerja pembersihan tapak serta membuang sisa bahan binaan dan lain-lain berkaitan ke tempat pembuangan yang dibenarkan serta pembaikan semula laluan masuk yang rosak serta lain-lain kerja yang perlu selepas siap kerja di tapak.</p>	Borong			
<b>JUMLAH DIBAWA KE RINGKASAN SEBUTHARGA (RM)</b>					